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با حضور مشاور استاندار ؛ 
آیین گرامیداشت هفته دفاع مقدس
در اداره کل امور مالیاتی خوزستان

برگزار شد
به گزارش روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی خوزستان، 
آیین گرامیداشت هفته دفاع مقدس در اداره کل امور مالیاتی 
خوزستان با حضور ذراتی مشاور استاندار خوزستان در امور 
 ، خوزستان  مالیاتی  امور  کل  مدیر  خورشیدی  ایثارگران، 
سرهنگ خاکسار فرمانده حوزه مقاومت بسیج شهدای جهاد 

استان و جمعی از ایثارگران این اداره کل برگزار گردید.
ایثارگران هشت  از  قدردانی  به منظور  دیدار صمیمانه  این 
سال جنگ تحمیلی ، پس از نماز جماعت ظهر و عصر در 

نماز خانه اداره کل برگزار گردید.
بیان  به  ایثارگران  امور  استاندار خوزستان در  ذراتی مشاور 
خاطرات دفاع مقدس، دلاوری ها و رشادت های رزمندگان 
و شهدای جنگ تحمیلی پرداخت  و افزود: روحیه شهادت 
بی  و جهاد موجب خلق حماسه هایی  طلبی، ولایتمداری 
بدیل در دورانی شد که دشمن سراپا تجهیز و مورد حمایت 
گفت:  ایثارگران  امور  در  استاندار  داشت.مشاور  قرار  غرب 
گذشتگی  خود  از  و  شهدا  مدیون  را  جامعه  امروز  آرامش 
شهدا  خاطره  و  یاد  که  است  شایسته  و  هستیم  ایثارگران 
زنده نگاه داشته شود و ایثارگران مورد حمایت قرار گیرند.در 
ادامه سرهنگ خاکسار فرمانده بسیج شهدای جهاد استان، 
شرایط  امروز  داشت:  اظهار  کنونی  شرایط  تشریح  ضمن 
از شرایط  کشور،  آگاهی  باید ضمن  و  تغییر کرده  نظامی 

هوشمندانه با دشمن مقابله نمود.
در پایان جلسه با اهدای گل و لوح تقدیر از کارکنان ایثارگر 

اداره کل امور مالیاتی خوزستان تقدیر به عمل آمد.

معاون امور شهرداری های 
سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور :

چانگان و جی « تاکسی می شوند
و  شهرداری ها  سازمان  شهرداری های  امور  معاون 
اینکه  توان  هنوز  سایپا  شرکت  گفت:  کشور،  دهیاری های 
ندارد  بیاورد،  تاکسیرانی  به چرخه  را  ساینا  بتواند خودروی 
و هنوز در حال ارائه خدمات برای مطالبات قبلی خود است.

به  دو خودروی جدید  اینکه  به  اشاره  با  انوشه  سید سجاد 
چرخه ناوگان تاکسیرانی کشور به زودی اضافه خواهد شد از 
رونمایی »چانگان« و »جی۴« به عنوان تاکسی های جدید 
یک  دیگر  اینکه  بیان  با  وی  ایسنا،  گزارش  به  داد.  خبر 
نخواهیم  نام »سمند سورن«  به  آن هم  در کشور  تاکسی 
ناوگان  سبد  به  چانگان  خودروی  شدن  اضافه  از  داشت، 
تاکسیرانی کشور و جمع بندی نهایی این خودرو خبر داد و 
افزود: تعدادی از خودرو های چانگان پلاک تاکسی شده اند 
و به زودی چانگان به عنوان تاکسی رونمایی خواهد شد. 
ناوگان  در  استفاده  برای  نظر  مورد  خودروی  دومین  وی 
شرکت  برای   »۴ »جی  خودروی  را  کشور  تاکسیرانی 
کرمان  مجموعه  اینکه  بر  تأکید  با  و  اعلام  موتور  کرمان 
پیگیری خواهد کرد،  امر  این  برای  را  اقدامات لازم  موتور 
اظهار کرد: به زودی این خودرو نیز پلاک تاکسی شده و 
ظرف دو هفته آینده این خودرو به ناوگان تاکسیرانی کشور 
اضافه می شود. معاون سازمان شهرداری ها و دهیاری های 
کشور همچنین در مورد خودروی ساینا و تأیید این خودرو 
با  جلسه اش  به  تاکسیرانی  ناوگان  در  تاکسی  عنوان  به 
مدیرعامل سایپا اشاره کرد و گفت: شرکت سایپا هنوز توان 
بیاورد،  را به چرخه تاکسیرانی  بتواند خودروی ساینا  اینکه 
قبلی  مطالبات  برای  خدمات  ارائه  حال  در  هنوز  و  ندارد 
خود است و به محض اینکه به ما اعلام کند امکان تولید 
خودروی ساینا را به عنوان تاکسی دارد؛ قطعا ساینا هم به 

ناوگان تاکسیرانی کشور اضافه خواهد شد.
برای  خودرو  دستگاه   ۳۰۰۰ اختصاص  به  اشاره  با  وی 
و  کشور  شهرداری های  به  فرسوده  تاکسی های  نوسازی 
مهلت دو ماهه برای ورود این تعداد تاکسی به ناوگان حمل 
و نقل عمومی کشور، اظهار کرد: اکثر این خودرو ها تاکسی 
»چانگان و جی ۴« برای کرمان موتور است و حتی پیش 
بینی کرده ایم که کرمان موتور دستگاه های بیشتری را برای 
ورود به این ناوگان در اختیار ما قرار دهد و در حال حاضر 
چانگان به عنوان تاکسی به زودی وارد چرخه حمل و نقل 

تاکسیرانی خواهد شد.
و  شهرداری ها  سازمان  شهرداری های  امور  معاون 
دهیاری های کشور یادآور شد: فرصت دو ماهه برای ورود 
۳۰۰۰ خودروی تاکسی جدید به ناوگان حمل و نقل عمومی 
کشور از امروز آغاز شده و شهر هایی که به جمع بندی نهایی 
برسند و مطالبه خود را برای ورود این خودرو ها به ناوگان 
حمل و نقل خود اعلام کنند در اولویت قرار می گیرند؛ چرا 
که برای ورود این خودرو به ناوگان تاکسیرانی سقفی برای 
شهر ها در نظر گرفته نشده و هر شهری که مطالبه خود را 
اعلام کند و در مدت زمان کوتاهی اقدامات لازم را برای 

تکمیل درخواستش انجام دهد، در اولویت است.

برای مصارف فراتر از الگو ۵۵ درصد ؛
آب فقط برای بدمصرف ها گران شد

از ابتدای مهرماه هزینه آب شرب فقط برای مصارف فراتر 
از الگو ۵۵ درصد افزایش یافته است. »آب مهم ترین دارایی 
بشر است«. این جمله پدر کویرشناسی ایران پرفسور پرویز 
و  آب  از شرکت  رسیده  اطلاعات  اساس  است.بر  کردوانی 
فاضلاب کشور قیمت آب شرب برای مصارف فراتر از الگو 
بر  امسال  مهرماه  ابتدای  از  جدید  شد.نرخ های  برابر   ۱.۵
الگوهای  مطابق  است.ایران  شده  اعمال  آب  قبوض  روی 
جهانی اقلیم شناسی که ماه گذشته بروز شد، با بارندگی یک 
سوم متوسط جهان، کشوری خشک و نیمه خشک به حساب 
می آید.طبق آمار از هر ۱۰۰ مشترک خانگی آب در ایران 

۴۸ مشترک بیشتر از الگوی تعیین شده مصرف می کنند.

نگاه روز

مردم صبح فهمیدند چه اتفاقی
برای سهمیه شان افتاده است ؛

تغییرات بنزینی باز هم بدون اطلاع قبلی!
را  کارت ها  در  بنزین  کاهش  رئیسی  دولت  هم  زمان  آن 
اعلام نکرده بود و مردم صبح در پمپ بنزین ها متوجه این 
تغییرات شدند. درست مثل امروز صبح که باز هم مردم در 

پمپ بنزین ها متوجه تغییرات شدند.
عصر ایران ــ تغییرات در عرضه بنزین باز هم بدون اطلاع 
قبلی انجام شد. سقف سوخت گیری در کارت ها ناگهان از 
از  استفاده  میزان  و  کرد  پیدا  کاهش  لیتر   ۵۰ به  لیتر   ۶۰
کارت جایگاه از ۴۰ لیتر به ۳۰ لیتر در هر بار کاهش یافت. 
یعنی مردم می توانند در هر روز دو نوبت و در هر نوبت ۵۰ 

لیتر بنزین بزنند.
پیش از این اوایل بهمن سال ۱۴۰۲ استفاده از سوخت آزاد 
امکان  و  بود  کرده  پیدا  کاهش  لیتر   ۱۱۰ به  لیتر   ۱۵۰ از 
ذخیره در کارت ها هم از ۵۴۰ لیتر به ۳۶۰ لیتر کاهش پیدا 
کرد. آن زمان هم دولت رئیسی کاهش بنزین در کارت ها را 
اعلام نکرده بود و مردم صبح در پمپ بنزین ها متوجه این 
تغییرات شدند. درست مثل امروز صبح که باز هم مردم در 

پمپ بنزین ها متوجه تغییرات شدند. 
هم  سوخت  جایگاه های  دارندگان  و  نیست  این  فقط  اما 
سوخت  کارت  احتمالا  شدند.  جدی  تغییر  یک  متوجه 
پیدا  کاهش  لیتر  هزار   ۷ به  لیتر  هزار   ۸ از  هم  جایگاه ها 
ابهاماتی  با  هم  دولت  رسمی  نظرهای  اظهار  کرده است. 
همراه بوده است و معلوم نیست چرا دولت در اولین قدم های 
خود تغییرات چشمگیری در شورای اطلاع رسانی انجام داد. 
وقتی قرار است مثل قبل اطلاع رسانی شود چه دلیلی برای 

آن همه انتصاب و استخدام بود؟
پیش از این مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی گفته بود 
متوسط میزان مصرف بنزین در تهران به ۲۲ میلیون لیتر 
در ۱۴۰۳ رسیده است. این بدان معناست که مصرف سوخت 
در تهران بیش از حد تصور است. یعنی هنوز تعداد زیادی از 
شهروندان تهرانی با وسیله شخصی تردد می کنند. اما این 
تردید وجود دارد که حمل و نقل عمومی پاسخ گوی تعداد 
بیشتر مسافران نباشد. و این تردید هم وجود دارد با رویه 
تغییرات دیگری هم رخ بدهد  به شیوه قبلی  اطلاع رسانی 

که حتی اطلاع رسانی نشود؟!

رئیس سازمان نظام دامپزشکی کشور :
تولید فعلی عقب ماندگی های

قبلی را جبران می کند
رئیس سازمان نظام دامپزشکی کشور گفت: در چندین سال 
گذشته با خشکسالی های شدید دام های مولد به کشتارگاه ها 
روانه شد که بازسازی آنها چندین سال طول خواهد کشید و 

به این دلیل تأثیر سریع در بازار دیده نمی شود.
صدور  گذشته  سال  دو  طی  داشت:  اظهار  زارعی  حامد 
پروانه های تأسیس دامداری در کشور ۴۰ درصد رشد داشته 
است. وی در نشست خبری در پاسخ به این سؤال که چرا 
با وجود افزایش تعداد دامداری ها قیمت بازار متعادل نشده 
سال  چندین  در  که  گفت  است  شده  بیشتر  هم  واردات  و 
گذشته با خشکسالی های شدید دام های مولد به کشتارگاه ها 
روانه شد که بازسازی آنها چندین سال طول خواهد کشید و 

به این دلیل تأثیر سریع در بازار دیده نمی شود.
وی افزود که ۱۲ هزار پروانه دامداری معطل از سال های 
گذشته وجود دارد که اصلًا دام در آن پرورش نمی یابد، اما 
پروانه  همه صاحبان  شده  تلاش  گذشته  سال  دو  در طی 
حتماً دام پرورش بدهند بنابراین افزایش تولید فعلی عقب 

ماندگی های قبلی را جبران می کند.
رئیس سازمان نظام دامپزشکی کشور تصریح کرد که طی 
دو سال گذشته ۳۷۴۹۶ پروانه تأسیس، توسعه و تمدید در 
کشور صادر شده است که نسبت به مدت مشابه رشد ۴۰ 

درصدی داشته است.
وی دلیل افزایش صدور پروانه را قانون تسهیل کسب وکار، 
درگاه ملی مجوز ها و نیز دخیل نبودن سلایق عنوان کرد 

که به گفته او پیش از این در استان ها رایج بوده است.

پلاک سوم ؛ 
ابتکار پلیس برای حذف

جریمه های اشتباهی
کاهش  برای  پلیس  جدید  ابتکار  خودروها،  سوم  پلاک 
اشتباهی  جریمه های  مشکلات  رفع  و  سیستمی  خطاهای 
است. این فناوری با جلوگیری از دستکاری پلاک ها، دقت 
در ثبت تخلفات را بهبود می بخشد و امکان ارسال صحیح 

پیامک های جریمه را فراهم می کند.
شب گذشته سردار احمدرضا رادان؛ رئیس پلیس کشور در 
یک برنامه تلویزیونی از اقدام جدید پلیس برای بهبود دقت 

در ارسال جریمه های رانندگی خبر داد.
نوین  فناوری های  از  بهره گیری  دنبال  به  کرد:  اعلام  وی 
اقدام،  این  با  از جمله نصب پلاک سوم خودروها هستیم. 
را حل  جریمه  پیامک های  اشتباه  ارسال  می توانیم مشکل 
کنیم، زیرا پلاک سوم قابل دستکاری نیست و در نتیجه، 
خواهد  افزایش  چشمگیری  به طور  تخلفات  ثبت  در  دقت 
با نصب پلاک سوم،  که  بگویم  به جرأت می توانم  یافت. 

خطاهای جریمه به صفر می رسد.
به  الکترونیکی است که  واقع یک شناسه  در  پلاک سوم، 
عملًا  آن  در  دستکاری  امکان  و  می شود  اضافه  خودروها 
غیرممکن خواهد بود. این فناوری جدید به طور مستقیم به 
بهبود دقت در ثبت تخلفات رانندگی کمک می کند و باعث 
سیستم های  اختلالات  از  ناشی  اشتباه  جرائم  که  می شود 
کنونی، کاهش یابد. سردار رادان تأکید کرد که استفاده از 
این فناوری به نفع هم پلیس و هم شهروندان است، زیرا 
رانندگان  بلکه  می شود،  کاسته  جریمه  خطاهای  از  نه تنها 
دیگر دغدغه پیگیری اشتباهات سیستمی را نخواهند داشت. 
از دیگر مسئولان پلیس نیز به اهمیت این فناوری  برخی 
فراجا  سابق  فرمانده  اشتری؛  سردار حسین  کرده اند.  اشاره 
امور  در  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس  عالی  مشاور  و 
امنیتی و انتظامی، چندی پیش در گفت وگو با خبرگزاری ها 
به ضرورت هوشمندسازی پلیس و استفاده از فناوری های 

پیشرفته برای کاهش خطاهای انسانی تأکید کرده بود.

فرمانده قرارگاه جنوب غرب کربلای سپاه پاسداران در آیین اجرایی عملیات فاز دوم ساحل سازی اروندرود و بهمنشیر :دریچه

تغییرات گسترده و ملموس
در شهر آبادان احساس می شود

عضو هیات رئیسه کمیسیون تخصصی طلا و جواهر اتاق اصناف :

بازار طلا بعد از هیجانات هفته گذشته به آرامش رسیده است

مدیرکل کمیته امداد استان :

خوزستان ۵۰ هزار دانش آموز نیازمند دارد

کارشناس بازار کار :

نظام پرداخت دستمزد ما دچار مشکل است

عملیات  خوزستان،  نسیم  روزنامه  گزارش  به 
و  اروند  رودخانه  ساحل سازی  دوم  فاز  اجرایی 
ریال  میلیارد   ۸۰۰ اعتبار  با  آبادان  در  بهمنشیر 
به  گردشگری،  توسعه  و  زیباسازی  هدف  با  و 
غرب  جنوب  قرارگاه  و  آبادان  شهرداری  همت 
کربلا سپاه پاسداران به عنوان مجری آغاز شد. 
عملیات  آیین  در  یکشنبه  روز  آبادان  شهردار 
اروند  رودخانه  ساحل سازی  دوم  فاز  اجرایی 
احمد  پاسدار  سردار  حضور  با  که  بهمنشیر  و 
غرب  جنوب  قرارگاه  فرمانده  سیدالشهدا  خادم 
فرماندار  و  خوزستان  استاندار  معاون  کربلا، 
و  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  آبادان،  ویژه 
مدیران شهرداری آبادان برگزار شد، اظهار کرد: 
رودخانه  ساحل سازی  عملیات  دوم  فاز  امروز 
پیست  سبز،  فضای  پیاده راه،  شامل  اروند 
یاسین  شد.  آغاز  پارکینگ  و  دوچرخه سواری 
اعتبار ۴۰۰ میلیارد  با  این پروژه  افزود:  کاوه پور 
مدت  در  مربع  متر  هزار ۵۰۰   ۷ متراژ  به  ریال 
منطقه ای  قرارگاه  آن  مجری  که  ماه   ۱۲ زمان 
خواهد  اجرایی  است  جنوب  کربلا  جنوب غرب 
به  نیز  پروژه  این  اول  فاز  کرد:  بیان  وی  شد. 
متراز ۲۰۰ متر و با اعتبار ۱۷۰ میلیارد ریال به 
شهرداری  توسط  گذشته  سال  متر   ۲۲۰ طول 
آبادان به بهره برداری رسیده بود. شهردار آبادان 
با  اروند  بعدی ساحل سازی  فاز  گفت: همچنین 
مشارکت پالایشگاه و سازمان منطقه آزاد اروند 
ادامه  در  کاوه پور  شد.  خواهد  اجرایی  تا شطیط 

ساحل سازی  اجرایی  عملیات  آغاز  به  اشاره  با 
در  نیز  پروژه  این  گفت:  بهمنشیر  رودخانه 
ماه  به مدت ۱۲  بهره مندی شهروندان  راستای 
غرب  جنوب  منطقه ای  قرارگاه  آن  مجری  که 
این  افزود:  وی  شد.  خواهد  اجرا  است  کربلا 
پروژه با اعتباری بالغ بر ۴۰۰ ملیلیارد ریال و به 
مساحت ۱۸ هزار متر مربع از پل سوم تا خیابان 
بهمن ۳۵ به اجرا در خواهد آمد. شهردار آبادان 
خاطرنشان کرد: استفاده از سواحل بکر اروندرود 
نجیب  و  شریف  شهروندان  حق  بهمنشیر  و 
آبادانی است و شهرداری نیز در این راستا اقدام 

به اجرای ساحل سازی در جوار این دو رودخانه 
کرده است. کاوه پور اظهار داشت: ساحل سازی و 
زیباسازی ساحل اروند و بهنمشیر گامی موثر در 
در سواحل شهر  زیبایی شهر و جذب گردشگر 
مطالبه  البته  افزود:  داشت.وی  خواهد  آبادان 
ایجاد زیرساخت معابر  آبادانی  اصلی شهروندان 
و  اخیر  سال   ۲ حدود  طی  که  است  شهر  این 
دستگاه های  و  شهری  مسئولان  همراهی  با 
مختلف  مناطق  در  خیابان   ۶۰۰ حدود  اجرایی 
شهر روکش آسفالت شدند و نهضت آسفالت نیز 
ادامه خواهد داشت. شهردار آبادان با بیان اینکه 

گردشگری،  پروژه های  و  سبز  فضای  احداث 
است  آبادان  شهرداری  اصلی  اولویت  دیگر 
خیابان  کردن  فرش  سنگ  کرد:  خاطرنشان 
و  است  بهره برداری  آماده  )ته لنجی ها(  ره  امام 
بازسازی که سال ها  پارک  همچنین ساماندهی 
بود  شده  تبدیل  نامناسبی  مکان  به  و  مقفول 
توسط بخش خصوصی و سرمایه گذار ساماندهی 
و به محل گردشگری مناسب تبدیل خواهد شد. 
کاوه پور در پایان عنوان کرد: بدنبال این هستیم 
ایجا فضا بخصوص در حوزه گردشگری  با  که 
باشیم.  کرده  شهروندان  به  مناسبی  خدمت 
سپاه  کربلای  غرب  جنوب  قرارگاه  فرمانده 
پاسداران انقلاب اسلامی نیز در این آیین گفت: 
با زحمات شهرداری آبادان و دیگر دستگاه های 
این  سطح  در  گسترده  تغییرات  شاهد  اجرایی 
شهر هستیم و مردم آن را لمس می کنند. سردار 
منطقه  افزود:  سیدالشهدا  خادم  احمد  پاسدار 
زمینه  در  زیادی  بسیار  فرصت های  اروند،  آزاد 
کشاورزی، سرمایه گذاری و صنعت دارد که باید 
برای احیا و ارتقای آن، سرمایه  بخش خصوصی 
جذب شود. به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، 
پایان  در  کربلا  غرب  جنوب  قرارگاه  فرمانده 
اروندرود،  کنار  در  خاکی  دژ  وجود  به  اشاره  با 
بیان کرد: از مدتی پیش با همکاری شهرداری 
اروند،  آزاد  منطقه  سازمان  و  پالایشگاه  آبادان، 
عملیات دژبرداری شروع شد تا با ساحل سازی 

به شهروندان آبادانی خدمت شود.

عضو هیات رئیسه کمیسیون تخصصی طلا و جواهر اتاق اصناف 
با بیان اینکه بازار طلا بعد از هیجانات هفته گذشته به آرامش 
و  رسیده  تومان  میلیون   ۸.۸ به  امروز  رسیده گفت: حباب سکه 
اگر حراج سکه نبود این حباب از مرز ۱۰ میلیون تومان هم عبور 
بازارهای  بر  تنها  بگوییم  اگر  خاورمیانه  امروز  مسائل  می کرد. 
مالی تاثیرگذار بوده به بیراهه رفته ایم. بازار جهانی طلا )اونس( 
و  آمریکا  رزرو  فدرال  تصمیم  تاثیر   تحت  گذشته  هفته های  در 
کاهش نرخ بهره بانکی افزایش قابل ملاحظه ای پیدا کرد. این 
افزایش با خبر احتمال حمله ایران به اسرائیل تشدید شد اما با 
کاهش  شاهد  اسرائیل،  پاسخ  عدم  و  حمله  از  روز  چند  گذشت 
در  قیمتی  نوسان  این  بودیم.  جهانی  بازارهای  در  طلا  قیمت 
بر  گذاشتن  تاثیر  برای  دیگری  بال  یک  اما  طلا،  جهانی  بازار 
بازارهای داخلی کشور داشت و آن  هم بازار ارز بود که بیشترین 
بازار طلا  بر روی قیمت طلا و سکه می گذارد. فعالان  را  تاثیر 
می گویند که نوسان ارز تاثیر زیادی بر بازار طلا و سکه گذاشت؛ 
کاهش  بازارهای جهانی  در  اونس طلا  هر  وقتی  که  به طوری 
نرخ  رفتن  بالا  دلیل  به  سکه  و  طلا  نرخ  که  می دیدیم  داشت 
آرای«  کشتی  »محمد  بود.   گرفته  خود  به  صعودی  روند  ارز 
عضو هیات رئیسه کمیسیون تخصصی طلا و جواهر اتاق اصناف 

پرسش که  این  به  پاسخ  در  اقتصادآنلاین  با  در گفت وگو  ایران 
آیا هیجانات بازار طلا فروکش کرد؟ گفت: در چهار هفته گذشته 
قیمت اونس جهانی طلا به ۲۶۸۰ دلار رسید که این رقم در نوع 
خود بی سابقه بود. به هر حال مسائل اقتصادی امریکا و کاهش 
دیگر  سوی  از  خاورمیانه  مسائل  و  سو  یک  از  بانکی  بهره  نرخ 
جواهر  و  اتحادیه طلا  اسبق  رییس  شد.  قیمت  رشد  این  باعث 
ادامه داد: اما در دو هفته اخیر قیمت هر اونس طلا در بازارهای 
اونس رسید و  به ۲۶۵۰ دلار در هر  با ۳۰ دلار کاهش  جهانی 
در نوسان قرار گرفت. در همان روزهایی که اونس جهانی طلا 
روند صعودی داشت نرخ ارز در بازار آزاد تهران دارای ثبات بود؛ 
قیمت طلا و سکه  تعیین کننده  روزها عامل  بنابراین در همان 
تنش های  اینکه  از  بعد  اما  بود.  جهانی  اونس  داخلی،  بازار  در 
خاورمیانه آغاز شد ارز نوسان پیدا کرد و اونس جهانی افت قیمت 
نشان داد. کشتی آرای با اشاره به اینکه با نوسانات نرخ ارز که 
یافت،  افزایش  نیز  و سکه  قیمت طلا  بود  تاثیر هیجانات  تحت 
در حالیکه اونس جهانی ثبات قیمتی داشت گفت: قیمت طلا و 
به شدت هیجانی  ارز،  نرخ  افزایش  و  ارز  بازار  تاثیر  سکه تحت 
شد.  او افزود: این افزایش قیمت در حقیقت افزایش حباب سکه 
نشان  تحلیل ها  اما  بود.  سیاسی  هیجانات  دهنده  نشان  که  بود 

می دهد که قیمت اونس جهانی بعد از بیانات مقام معظم رهبری 
آرامش  موجبات  می تواند  موارد  همین  و  است  داشته  کاهش 
رئیسه  هیات  عضو  باشد.  کرده  فراهم  را  سکه  و  طلا  بازار  در 
کمیسیون تخصصی طلا و جواهر اتاق اصناف ایران تاکید کرد: 
به هر حال هر دو عامل مورد اشاره )اونس جهانی و نرخ ارز( که 
داشته  نزولی  روند  بگذارند،  تاثیر  و سکه  بازار طلا  بر  می توانند 
همان  به  باشیم  سیاسی  هیجانات  کاهش  شاهد  چقدر  هر  اند. 
میزان هم قیمت طلا و سکه کاهش می یابد.  وی در پاسخ به 
تحلیلی  سکه  و  طلا  بازار  آینده  از  می توان  آیا  که  پرسش  این 
مشخص ارائه کرد؟ گفت: هیچ کارشناسی نمی تواند تحلیلی ارائه 
نسبی  توصیه  اما یک  رخ می دهد.  اتفاقی  آینده چه  در  که  کند 
را همواره مطرح می کنیم. در مواقعی که قیمت ها هیجانی است 
هم خرید طلا و سکه و هم فروش آن توصیه نمی شود. همواره 
در آرامش است که می توان اقدام به خرید و فروش مسکوکات و 
طلا کرد.   او در پاسخ به این پرسش که آیا نمی توانید توصیه ای 
به بانک مرکزی در این خصوص ارائه کنید؟ گفت: بانک مرکزی 
سیاست های پولی خود را دنبال می کند و نمی توان توصیه ای در 
این خصوص ارائه کرد چرا که هر پیشنهادی از سوی ما می تواند 

باشد. غیرحرفه ای 

مدیرکل کمیته امداد خوزستان با بیان اینکه زنگ »شور عاطفه ها« 
است،  استان  مدارس  در  نیازمند  آموزان  دانش  به  با هدف کمک 
استان تحت حمایت کمیته  در  نیازمند  دانش آموز  گفت: ۵۰ هزار 
امداد خوزستان هستند. جمال شیبه با اشاره به آغاز مرحله نخست 
شور عاطفه ها در خوزستان در جمع خبرنگاران گفت: مرحله نخست 
خوزستان  استان  در  باشیم«،  »آینده ساز  شعار  با  عاطفه ها  شور 
همزمان با سراسر کشور آغاز و مرحله دوم شور عاطفه ها و مراسم 
زنگ عاطفه ها هم در مهرماه در مدارس استان و به صورت نمادین 
امداد  کمیته  مدیرکل  برگزار  شد.  اهواز  فردوس  شاهد  مدرسه  در 
خوزستان گفت: این جشن ملی هر ساله همزمان با سراسر کشور با 
همکاری آموزش و پرورش، پایگاه های بسیج، صدا و سیما، سازمان 
دانش آموزی، مراکز نیکوکاری و همچنین مشارکت و همدلی آحاد 

با  نیکوکار در استان خوزستان برگزار می شود. وی  مختلف مردم 
بیان اینکه هم اکنون ۵۰ هزار دانش آموز تحت حمایت کمیته امداد 
خوزستان قرار دارند، افزود: سال گذشته ۴۵۰ میلیارد ریال کمک 
مردمی در جشن عاطفه ها جمع آوری شد. در نظر داریم با مشارکت 
آموزش و پرورش در استان طرح سفیران نیکوکاری را در مدارس 
اجرا کنیم در این طرح به عنوان سفیر کار خیر و نیکوکاری دیگران 
مثل  ملی  های  مناسب  در  ویژه  به  نیازمندان  به  کمک  جهت  را 
جشن عاطفه ها تشویق می کنند. مدیرکل کمیته امداد خوزستان 
و  انفاق  فرهنگ  توسعه  و  ترویج  پویش  این  برگزاری  از  هدف 
نیکوکاری به ویژه در بین دانش آموزان، دانست گفت: تأمین بخشی 
رسانه  اصحاب  است  نیازمند  آموزان  دانش  تحصیلی  نیاز های  از 
فعالیت های  در  مشارکت  به  آن ها  تشویق  و  مردم  کردن  آگاه  در 

خیرخواهانه اطلاع رسانی کنند. وی افزود: به منظور تامین و تهیه 
بسته های فرهنگی و آموزشی، کمک هزینه تحصیلی، نوشت افزار، 
نیکوکاران  همه  از  دانش آموزان،  این  برای  لباس  و  کفش  کیف، 
حقیقی و حقوقی در قالب مسئولیت های اجتماعی دعوت می شود 
در این پویش ملی مشارکت و کمیته امداد را برای ارائه خدمت با 
کیفیت به دانش آموزان نیازمند یاری کنند. شیبه گفت: نیکوکاران 
می توانند برای مشارکت در شور نیکوکاری، کمک های غیرنقدی 
خود را به ادارات کمیته امداد، مراکز نیکوکاری و پایگاه های شور 
عاطفه ها در سراسر خوزستان تحویل دهند و همچنین می توانند 
 *۸۸۷۷*۰۶۱# دستوری  کد  طریق  از  را  خود  نقدی  کمک های 
و یا از طریق شماره کارت ۶۰۳۷۹۹۱۸۹۹۹۴۰۵۷۵ به نام کمیته 

امداد پرداخت کنند.

دچار  ما  دستمزد  پرداخت  نظام  گفت:  کار،  بازار  کارشناس  یک 
مشکل است و باید به سمت توزیع عادلانه ثروت در کشور برویم 
که یکی از آنها، طرح پرداخت هماهنگ هست که باید منصفانه 

و عادلانه باشد.
تاکید می کند: با توجه به این که در شروع نیمه دوم سال هستیم و 
قانون بودجه هم هنوز نه در دولت و نه در مجلس تصویب شده، 
دولت باید بتواند نظام حقوق و دستمزد را مورد بازنگری سریع قرار 

دهد و کارکارشناسی لازم داشته باشد.
به گزارش خبرآنلاین، افزایش چند باره قیمت کالا ها در سال و 
روند نرخ تورم که تناسبی با افزایش دستمزد حقوق بگیران ندارد، 
باعث شده که این روز ها پیشنهاد افزایش دو بار در سال حقوق 
مطرح شود. فعالان کارگری عنوان می کنند باید در جریان طرح 
اصلاح ماده ۴۱ قانون کار، اختیار تعیین دستمزد بیش از یک بار 
افزایش تورم  تا در زمان  در سال به شورای عالی کار داده شود 
یا شرایط اقتصادی نامساعد، حقوق و دستمزد کارگران به جهت 

حفظ قدرت معیشت آنها ترمیم شود.
قراردادی  کارگران  اتحادیه  رییس  بیات،  الله  فتح  گفته  به  بنا 
عملی  ابتکار  در  مجلس  نمایندگان  آن که  به  توجه  با  پیمانی،  و 

تازه نسبت به اصلاح ماده ۴۱ در جهت تقویت معیشت و واقعی 
که  می کنیم  پیشنهاد  برداشته اند،  گام  کارگران  دستمزد  شدن 
در  را  کارگران  دستمزد  و  حقوق  سال  در  دوبار  تعیین  امکان 

قانون فراهم کنند.
به اعتقاد فعالان کارگری، در ماده ۴۱ قانون کار گفته شده شورای 
را  کارگران  مزد  میزان حداقل  است همه ساله  کار موظف  عالی 
واژه  از  که  تفسیری  ولی  کند،  تعیین  شرایطی  گرفتن  درنظر  با 
سالانه صورت گرفته این است که دستمزد در سال یک بار تعیین 
و تصویب شود، در حالی که قانون صراحتا اعلام نکرده دستمزد 

کارگران تنها یک بار در سال تعیین شود.
کار  بازار  کارشناس  حاج اسماعیلی،  حمید  خصوص  همین  در 
واقعا  می گوید:  کارگران  دستمزد  سال  در  بار  دو  پیشنهاد  درباره 
می شود.  مطرح  کشور  در  که  سال هاست  مطالبه  و  خواسته  این 
علت اصلی این که کارگران و بازنشستگان و به تبع آن، کارمندان 
خواستار تعیین دستمزد به صورت دو بار در سال هستند، افزایش و 
تغییر قیمت ها در طول سال است و در عین حال، افزایش تورمی 

که در طول یک سال اتفاق می افتد.
دستمزد ها  قالب  در  که  آنچه  اساس،  همین  بر  می افزاید:  وی 

تصمیم گیری می شود، هم در قانون بودجه و هم در شورای عالی 
کار، به طور معمول در پایان سال اتفاق می افتد و تصمیمات برای 
از  دقیقی  پیش بینی  که  زمانی  هم  آن  می شود؛  گرفته  بعد  سال 
رشد تورم و نرخ آن در دسترس نیست و در عین حال، بخشی از 
افزایش قیمت ها با دستور خود دولت صورت می گیرد و بخشی نیز 

ناشی از سیاستی است که بازار با آن روبه رو هست.
این کارشناس بازار کار تصریح می کند: در عین حال، ما شرایطی 
داریم و از گذشته هم در کشور وجود داشته که به طور معمول با 
شوک های روانی، اقتصادی و سیاسی، قیمت ها دچار تغییر و به تبع 

آن، نرخ تورم نیز جابه جا می شده است.
کار  اساسی ترین  و  بهترین  من  نظر  به  می افزاید:  حاج اسماعیلی 
این است که دولت به سمت تثبیت قیمت ها برود و یک پیش بینی 
دقیق و منطقی را از تورم داشته باشد تا بتواند دستمزد های نزدیک 
به واقعیت را تعیین کند و در عین حال، ضریب احتمال نوسانات را 

بتواند با کمک ها و حمایت های دیگری جبران کند.
وی متذکر می شود: این پیشنهاد من هست. البته اگر دولت نتواند 
کنترل قیمت ها و تورم را داشته باشد، دستمزد باید در نیمه دوم 

سال بازنگری شود.


